
免責聲明免責聲明免責聲明免責聲明  

 

關於本網站之內容關於本網站之內容關於本網站之內容關於本網站之內容  

用戶瀏覽及使用本網站，即代表用戶經已確認及接納須就使用本網站承擔風險。

對於任何因使用、瀏覽、無法使用本網站或購買產品/服務而產生的直接、間接、

附帶、相應而生或懲罰性的損害或有關損失利潤或損失收益的損害賠償，

hkmiramartravel.com 概不承擔任何責任。  

 

在不影響前文規定的前提下，本網站及本網站所載任何資料及材料均按其「顯示

時的狀況」而提供，不附帶任何無論是明示或隱含性的保証，包括但不限於有關

擁有權、質量、適銷性、對特定用途的適用性、私隱或不侵權的隱含保証或隱含

條款。 

 

hkmiramartravel.com 對於本網站所載內容的任何錯誤或遺漏概不承擔任何責任

或義務。對於使用、瀏覽或於本網站購買產品/服務所產生的任何損害或傷害、

或任何故障、誤差、遺漏、中斷、刪除、缺損、操作或傳輸延誤、電腦病毒、電

訊線路故障、傳輸資訊被竊取、軟件或硬體問題（包括但不限於數據損失或相容

性問題）、盜竊、網頁被毀壞或更改、或任何違反合約、侵權行為、疏忽或任何

由於使用、瀏覽或於本網頁購買產品/服務或向本網站或從本網站上載、下載或

載錄任何數據、文字、圖像或其他材料或資料而直接或間接產生的任何其他投

訴，hkmiramartravel.com 概不負責，亦不會就此承擔任何責任。  

 

關於用戶提供之內容關於用戶提供之內容關於用戶提供之內容關於用戶提供之內容  

用戶提供或載錄之內容，完全未經 hkmiramartravel.com 事先編審及修訂，

hkmiramartravel.com 絕不保證其完全正確無誤，或對其質素作任何保證。用戶

須對通過本網上載、張貼、電郵或以其他方式傳送之內容負全部責任。瀏覽本網

時或會接觸不雅或令人不快之內容，亦概與 hkmiramartravel.com 無關。  

 

一切由用戶提供或載錄之內容以引致任何意外、疏忽、合約毀壞、誹謗、版權或

知識產權侵犯及其所造成的損失（包括因下載而感染電腦病毒），

hkmiramartravel.com 概不負責，亦不承擔任何法律責任。任何透過

hkmiramartravel.com 網站而連接及得到之資訊、產品及服務，

hkmiramartravel.com 概不負責，亦不負上任何法律責任。  

 

除特別註明外，本網所有內容並不反映任何 hkmiramartravel.com 之意見。  

 



關於連線網站之內容關於連線網站之內容關於連線網站之內容關於連線網站之內容  

本網頁可能載有通往其他網址及網頁的鏈結。每當用戶啟動任何此等鏈結，例如

點選任何廣告客戶的橫幅廣告，用戶即已離開了本網址；而用戶在離開本網址後

向任何其他團體提供的任何個人 資料或任何其他資料，一概不在

hkmiramartravel.com 的管控範圍內。而 hkmiramartravel.com 保留權力就有關的

資料查閱，向用戶收取合理的費用。  



Disclaimer 

 

Contents of this Website  

By browsing, using, purchasing on this website, a user shall be deemed as having 

acknowledged and accepted that use of this website will be at his/her own risk. 

hkmiramartravel.com will not be liable for any direct, indirect, incidental, 

consequential or punitive damage or damages for loss of profits or loss of revenue 

arising out of use, browse of, failure to use or purchase on this website.  

 

Without limiting the foregoing, this website and any information and material 

contained therein are provided “as it is displayed” without any express or implied 

warranties, including but not limited to any implied warranties or implied terms in 

relation to the ownership, quality, merchantability, fitness for specific purposes, 

privacy or non-infringement.  

 

hkmiramartravel.com assumes no responsibility or obligation for any mistake or 

omission of the contents contained in this website. hkmiramartravel.com accepts no 

responsibility and assumes no liability for any damage or injury arising out of use, 

browse of or purchase on this website, or any failure, error, omission, interruption, 

deletion, defect, delay in operation or transmission, computer virus, failure of 

communication lines, interception of transmission messages, software or hardware 

problem (including but not limited to loss of data or compatibility problems), theft, 

destruction or alteration of the website, or any breach of contract, tort, negligence, or 

any other complaints arising directly or indirectly from using, browsing or purchasing 

on this website, or from uploading, downloading or posting any data, words, images 

or other materials or information to or from this website. 

 

Contents Provided by Users  

All contents provided or posted by a user, have not been firstly edited or revised by 

hkmiramartravel.com and hkmiramartravel.com gives no warranties as to the 

accuracy or quality of the contents. A user shall assume all responsibilities for the 

contents uploaded, posted, emailed or otherwise transmitted through this website. No 

indecent or offensive content which a user may come across when browsing this 

website will be the responsibility of hkmiramartravel.com.  

 

hkmiramartravel.com accepts no responsibility and assumes no legal liability for any 

accident, negligence, breach of contract, defamation, infringement of copyright or 

intellectual property rights and any losses caused (including being infected by 



computer virus due to downloading) arising from the contents provided or posted by a 

user. hkmiramartravel.com accepts no responsibility and assumes no legal liability for 

any information, products and services linked and obtained through 

hkmiramartravel.com.  

 

Unless otherwise specified, all contents of this website do not represent the views of 

hkmiramartravel.com.  

 

Contents of Links  

This website may contain links to other websites or pages. Once a user activates any 

such links, for example, clicking on a web banner of any advertiser, the user 

immediately logs out this website; any personal data or any other information the user 

provides to any other parties after logging out this website is not maintained or 

controlled by hkmiramartravel.com. hkmiramartravel.com reserves the right to charge 

a user reasonable fees for inspecting the data. 


